
Zápis  z jednání  komise pro regeneraci panelového  sídliště  Šipší 

 

 

Datum a čas: 28.6.2004 v 16.00 hodin 

 

Místo konání: zasedací místnost MÚ , MÚ Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz  prezenční  listina 

 

Omluven: pí Hnátková,p.Polák,ing.arch.Kremla 

 

 

Program jednání: 

 

- prezence 

- kontrola zápisu 

- generel dopravy  sídliště Šipší 

- majetkové záležitosti – prostor  před „ Mamutem“ 

- různé 

 

 

Prezence: 

 Ing.Jirásek – předseda  komise  přivítal členy  komise  na jednání  a představil  hosty  : 

pana Ing.Suchánka  a pana Ing.Kapičku. Provedl  prezenci a současně  obeznámil  

s programem 

 

Kontrola  zápisu z jednání  ze dne 24.5.2004 

 Pan Ing.Jirásek  obeznámil  s průběhem  Dětského  dne  na  ZŠ J.Palacha. – Účast  

Ing.Jirásek a pan Hlavatý. Pan Jirásek  zkonstatoval  , že  zatím neví  jak  bude 

pokračovat  spolupráce  ( Pan Hlavatý ,který  se  aktivně  podílel  na akcích  ZŠ tam 

ukončuje  činnost jako předseda výboru SRPŠ) 

 

Generel dopravy  sídliště  Šipší 

 Ing.Kapička  velmi  podrobně  představil koncept  územně plánovacího  podkladu – 

Generel dopravy sídliště  Šipší. Zhotovitelem je firma Higway Design – Hradec 

Králové.Tento  materiál byl projednáván již  dvakrát za  účasti  zpracovatele na 

jednáních 19.5.2004 a 8.6.2004, kde zhotovitelé  seznámili  přítomné s konceptem – se 

systémovým řešením koncepce dopravy na sídlišti Šipší ve dvou  variantách formou  

map. 

 V diskusi  zkonstatoval Ing.Jirásek , pan Hlavatý  , že  je  velmi dobré  , že  je  

zhotoven  podklad  , který  řeší  sídliště  Šipší  a hlavně  velmi  problematickou  oblast 

– dopravu – zejména  parkování. Na sídlišti  Šipší  žije  asi třetina  obyvatel  města   a 

je nutné  se  touto  lokalitou  zabývat, také počítat  s finanční částkou  v rozpočtu  

města  

Komise doporučuje  projednání konceptu návrhu územně plánovacího  podkladu  

„Generel dopravy sídliště Šipší“  na  jednání ZM dne 14.9.2004. 

 Ing.Jirásek  dal  návrh , že k tomu  dokumentu  by bylo  dobré  , aby  se  vyjádřily  

některé  odbory MÚ. Pan Kapička : je tak  v plánu, budou  osloveny  odbory  a 

požádány  k vyjádření  připomínek  tak  , aby  se  materiál  stihnul  předložit  ke 



schválení  RM a  poté  ZM na jednání 14.9.2004 (  na jednání  ZM by  bylo  

nejvhodnější  aby  generel  představoval  Ing.Kmoníček  , zhotovitel  podkladu ). 

 

Majetkové  záležitosti – prostor  před  Mamutem 

 Krátce  vystoupil další  host  jednání – Ing.Suchánek. Byl  dotazován  na situaci  před  

Mamutem. 

 Ing. Jirásek požádal o zpracování pozemkové mapy sídliště v termínu do konce 

srpna 2004. Ing. Suchánek tento materiál slíbil zajistit. 

 Pan Ing.Suchánek  přislíbil  účast  na dalším  jednání.  

 

 

Různé: 

 

 Návrh  pana Ing.arch. Kremly. Barevná řešení  jednotlivých zateplovaných  domů na 

sídlišti. Dle jeho názoru  ,by  bylo  dobré  oslovit zástupce  vlastníků  domů  a 

nabídnout jim   konzultaci a  případnou  spolupráci s architekty, pokud  tak  sami  

nečiní. Konkrétní závěry k tomuto bodu budou projednány na další komisi. 

 Pan  Nováček  mluvil  o závadách  ve  městě (  např. lípa  u Kauflandu, pařez  Na 

Špici  -  možnost  nehod). Ing.Suchánek doporučil standardní postup, tj. oznámit   

technickému  oddělení  -pí  Neprašové 

 

 

 

Pozvat  na příští  jednání  Ing.Suchánka – zajistí Děkanovská 

 

 

Příští  jednání  komise  se  koná  6.září 2004 ve středu  

 v malé  zasedací  místnosti  MÚ  - Vlašský  dvůr  v 16.00 hodin 

 

 
Zapsala: Alena Děkanovská 

 

E-mailem  ověřil : Ing.Jirásek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


